
Protokół  Nr XLVIII/10
z 48 nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Sobótce w dniu 13

września 2010r.

               Na podstawie art. 20 ust.3 ustawy o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2001 r. Nr
142, poz. 1591 z późn.zm.) 48 nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej w Sobótce otworzył
Przewodniczący Rady - Pan Janusz Kozyrski.
W  sesji  na  15  radnych  uczestniczyło  12-stu.  Radni  nieobecni  –  Mirosław  Jusiewicz,
Waldemar Kubas i Krzysztof Wodnicki.

Ponadto w sesji uczestniczyli:
- Burmistrz – Zenon Gali,
- Z-ca Burmistrza - Pani Hanna Piwowarska,
- Skarbnik Miasta i Gminy – Pani Eugenia Pawłowska,
- kierownicy referatów UMiG,

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Janusz Kozyrski powitał wszystkich zebranych
na 48 nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Sobótce. Powiedział, Ŝe pozwolił sobie zwołać
tego  rodzaju  sesję w związku  z  uchwałą  dotyczącą  udzielenia  poręczenia  dla  poŜyczki
udzielonej dla Parafii rzymsko-katolickiej pw. Św. Jakuba w Sobótce. Następnie przedstawił
porządek  obrad,  który  zatwierdzony  jednogłośnie  przez  radnych  przedstawiał  się
następująco:

1. Interpelacje i zapytania.

2. Zatwierdzenie protokołu z sesji z dnia 27 sierpnia 2010r.

3. Uchwała w sprawie zmiany budŜetu gminy Sobótka na 2010r.

4. Wolne wnioski i komunikaty.

Ad 1

Radny  Adam  Broda  powrócił  do  problemu  pojawiającego  się  grafiti  na
wyremontowanych elewacjach. Dodał, Ŝe problem powrócił i pora, aby policja zajęła się
wreszcie tą sprawą.

Burmistrz  Zenon  Gali odpowiedział,  Ŝe  wystosuje  do  policji  oficjalne  pismo  w  tej
sprawie.

Ad 2.

Uwag do protokołu z sesji nie wniesiono i rada w głosowaniu jednomyślnym zatwierdziła
protokół z sesji w dniu 27 sierpnia 2010 r.

Ad. 3
Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  budŜetu  gminy  Sobótka  na  rok  2010  wraz  z
uzasadnieniem przedstawiła Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG. Poinformowała,
Ŝe  zgodnie  z  uchwałą  budŜetową  poręczeń  udziela  Burmistrz.  Dodała,  Ŝe  zgodnie  z
uchwałą budŜetową na 2010r. Burmistrz moŜe udzielać poręczeń i gwarancji do kwoty 50
tys. zł. Wyjaśniła, Ŝe zabezpieczeniem udzielonego poręczenia jest wpisanie tej kwoty do



budŜetu,  a więc konieczne jest zmiana budŜetu,  poniewaŜ kwota ta do 2012 r.,  czasu
kiedy nastąpi spłata poŜyczki musi być w budŜecie zabezpieczona. Dodała, Ŝe po podjęciu
tej uchwały Burmistrz zarządzeniem udzieli poręczenia. 
Radny Adam Broda powiedział, Ŝe brakuje mu jeszcze projektu umowy pomiędzy SKSM,
a kredytobiorcą.
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Janusz Kozyrski przedstawił pozytywną opinię
RIO do podjęcia ww. uchwały. Wyjaśnił, Ŝe umowa jest typową, krótką umową cywilno-
prawną. Dodał, Ŝe oprocentowanie wynosi 6% bez dodatkowych opłat manipulacyjnych, a
raty płatne są miesięcznie. Zaznaczył, Ŝe prześle wzór umowy do Pani Skarbnik.
Pani  Eugenia  Pawłowska  Skarbnik  MiG wyjaśniła,  Ŝe  rada  udziela  poręczenia  do
wysokości kapitału, bez odsetek.
Radny Krzysztof Bednarz zapytał z czego parafia będzie spłacać poŜyczkę?
Przewodniczący  Rady  Miejskiej Pan  Janusz  Kozyrski  odpowiedział,  Ŝe  z
dobrowolnych składek parafian. Dodał, Ŝe Ksiądz podpisuje umowę jako osoba fizyczna.
Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG dodała,  Ŝe SKSM uzyskuje gwarancję,  ale
gmina nie, a więc bierzemy ryzyko na siebie.
Radny Stanisław Krasoń dodał, Ŝe SKSM pomógł juŜ kiedyś przy remoncie kościoła w
Rogowie Sobóckim.

Dalszych uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła.
Głosów „za” 12 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 3

Uchwała Nr XLVIII/374/10 w załączeniu

Ad. 4

Brak

Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  podziękował  za  uczestnictwo  i
zamknął 48 nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej w Sobótce. Sesja trwała w godz. 10:00 –
10:20

Protokołowała

Agata Rekść


